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ČESKO / UKRAJINA: Nyní páchá ukrajinská armáda teroristické útoky proti civilistům v
Rusku i v Záporožské oblasti ( Tokmak) nejen českými raketomety Vampire ale už také
americkými Himarsy,. To je právě případ Tokmak, kde zahynulo při útoku na obytnou čtvrť
16 lidí včetně jednoho dítěte.

Trestní oznámení na P. Fialu a J. Černochovou dle §311, teroristický útok, sice již bylo podáno, ale
nic se neděje a jede se dál.

Namátkou vybíráme z ruských médií:

„Ruské posádky protivzdušné obrany zničily 10 granátů Vampire MLRS nad regionem
Belgorod. Informovalo o tom   ruské ministerstvo obrany.

„Ráno 6. dubna byl zastaven pokus kyjevského režimu provést teroristický útok na cíle na území
Ruské federace pomocí vícenásobného odpalovacího systému RM-70 Vampire … bylo zničeno deset
raket nad regionem Belgorod,“ píše se ve zprávě….

1.4. Ruská armáda sestřelila dalších 19 granátů z vícenásobného odpalovacího systému RM-70
Vampire nad regionem Belgorod. Informovalo o tom v pondělí ministerstvo obrany na sociálních
sítích. Podle ministerstva se Kyjev asi v 18:30 moskevského času znovu pokusil o teroristický útok.

27.3.
Ruské síly protivzdušné obrany sestřelily v noci z 26. na 27. března nad regionem Belgorod 18
granátů RM-70 Vampire Multi Launch Rocket System (MLRS), informovalo ministerstvo obrany na
svém kanálu Telegram.

„Dnes v noci byl zastaven pokus kyjevského režimu provést teroristický útok na cíle na území Ruské
federace pomocí raketového systému RM-70 Vampire,“ uvedlo ministerstvo v prohlášení.

17.3.
Systémy protivzdušné obrany ve službě zničily devět granátů RM-70 Vampire MLRS a tři granáty
systému Uragan nad oblastí Belgorod. Informovalo o tom ruské ministerstvo obrany .

15.3.
Systémy protivzdušné obrany zničily sedm upířích granátů nad oblastí Belgorod. Informovalo o tom
15. března ruské ministerstvo obrany.

Ministerstvo upřesnilo, že útok byl zastaven asi v 08:15 moskevského času. Ukrajinské ozbrojené síly
se pokusily zasáhnout oblast pomocí vícenásobného odpalovacího raketového systému RM-70
Vampire.

Tento terorismus má nulový vliv na postup ruské armády, ale psychologický účinek je obrovský. Jeho
cílem je zřejmě vyvolat maximální nenávist Rusů vůči Čechům i Ukrajincům. Takže se nyní do ruské
armády hlásí asi 10.000 dobrovolníků týdně, aby pomstili své zabité a zmrzačené civilisty, zejména
ženy a děti.
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Jako odveta jsou bombardovány ukrajinské elektrárny tak, že je do zimy nelze opravit. Zatímco Česko
je stále v klidu, ale všichni Rusové vědí, že Vampíry jsou českého původu. Možná se také dočkáme
nějaké odvety, potom česká nenávist k Rusům zde opět naroste. Tady už vyhrožují.

Jaký to však má účel, toto pěstování nenávisti? Myslím, že NATO si nemůže dovolit tak trapně
prohrát válku a Ruskem, jak to nyní vypadá, a tak je potřeba schválit taktické jaderné údery, této
munice je v EU dostatek, a takové lokajské režimy jako je česká nebo lotyšská vláda se k tomu
schválení velmi dobře hodí. A Zelenského nebude nutno přesvědčovat.
V posledním projevu šéfa NATO Stoltenberga slovo mír nenajdeme, čím chtějí tedy bojovat, když
konvenční munici téměř žádnou nemají?
“ Bojové akce na Ukrajině jsou nezbytné pro bezpečnost NATO, zatímco dodávky zbraní do Kyjeva
jsou investicí do bezpečnosti zemí NATO.“ Prohlásil Stoltenberg.

„ Použití taktické jaderné zbraně na území Ukrajiny by neznamenalo ohrožení pro české občany,
řekla v pořadu České televize (ČT) ministryně obrany Jana Černochová (ODS). Česko také podle ní v
žádném případě nezvažuje rozmístění jaderných zbraní na svém území. „

Armádní noviny k tomu napsaly:

„Taktické jaderné zbraně existují především pro použití bitevního rázu, tedy pouze jako další zbrojní
prostředek určený k nasazení na bojišti proti nepřátelské ozbrojené síle, a jako takový si neklade za
cíl být spouštěčem jaderného konfliktu….
Taktická jaderná zbraň slouží k dosažení spíše krátkodobějšího úspěchu v konkrétní bojové operaci a
je mířena na nepřátelské vojenské a podpůrné jednotky na bojišti.  …

Jednou z metod nasazení taktické jaderné zbraně je ta, že je v boji použita, pokud se porážka jedné
strany jeví jako nevyhnutelná pod obrovským náporem protivníkových sil. Jaderná exploze může
protivníkův útok zpomalit či zastavit tak, aby slabá strana mohla zkonsolidovat svůj ústup a vytvořit
opěrný bod, v němž odvrátí protivníkův decimující útok….

Efekt takovéto aplikace jaderných zbraní by byl dvojí: zaprvé by dokázaly zvrátit jinak poměrně jasný
výsledek konvenčního střetu ve prospěch NATO – jak potvrdilo několik simulací provedených na
sklonku padesátých let  – a zadruhé by se nukleární střet tímto přesunul na bojiště, a „ochránil“ tak
před jadernou katastrofou evropská města,…“

Nejsilnější ruské konvenční bomby FAB-3000 mají hmotnost 3 tuny a jejich nálož má 1,4 tuny
výbušnin, zatím se ale na frontě nepoužívají, požívají se jen FAB-1500.

Taktická jaderná bomba B61-12 má ovšem energii 300 tun TNT, což je o dost více, ale 10 x méně,
než mělo bombardování Drážďan v roce 1945.

Takže počkáme a uvidíme, jaký scénář pan premiér obdržel od CIA.
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